
PROTOKÓŁ NR 8

Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ
"PRZYSZŁOŚĆ " w MIECHOWIE
odbytego w dniu 25 września 2018 roku

Obecni na posiedzeniu:
Stefan Banach, Jadwiga Bożek, Zdzisława Gazda, Marek Gębosz, Anna Gryc, Ryszard
Kopeć,  Wojciech  Małodobry,  Jerzy  Marzec,  Ewa  Smok,  Jolanta  Sojka,  Adam
Spiechowicz, Michał Syska, Ewa Szarek, Małgorzata Tkaczewska, Jadwiga Wszół.

W posiedzeniu  uczestniczyli  również  pracownicy  Spółdzielni,  Burmistrz  Gminy i  Miasta
Miechów  Dariusz  Marczewski  Radny  Miejski  Wojciech  Tambor  i  Bogdan  Leszczorz
ze Strefy Gospodarki Dziennika Gazety Prawnej.

Nieobecni na posiedzeniu: -

Członkowie Zarządu: Witold Skrzypek, Janina Migza, Adrianna Haluch

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej
3. Przeniesienie kwoty zabezpieczonej w planie remontowym na rok 2018. Podjęcie uchwały.
4. Sprawy wniesione.

ad.1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad
Przewodnicząca  Rady  pani  Ewa  Szarek  powitała  przybyłych  gości  tj:  członków  Rady
Nadzorczej  oraz  Zarząd.  Odczytała  porządek  obrad,  który  został  przyjęty  jednogłośnie  –
15 głosów za.
Uwag do protokołu nie wniesiono.
Po  otwarciu  posiedzenia,  głos  zabrał  kierownik  zespołu  redakcyjnego  Strefy  Gospodarki
Dziennika Gazety Prawne pan Bogdan Leszczorz, który na ręce prezesa Witolda Skrzypka
przekazał  dyplom  potwierdzający  przyznanie  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Przyszłość”
w Miechowie tytułu "Dobra Spółdzielnia 2018". Następnie głos zabrał  burmistrz UGiM pan
Dariusz Marczewski, który wyraził uznanie dla pracy Spółdzielni i pogratulował zdobytego
przez nią tytułu. 

ad.2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
Zebrani  zapoznali  się  z  treścią  protokołu nr  6  z  ostatniego  posiedzenia  Rady Nadzorczej
z dnia 10 lipca 2018 r. Uwag do protokołu nie wzniesiono. Stwierdzono, że odzwierciedla on
przebieg tegoż posiedzenia. Protokół został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów za.

ad.3  Przeniesienie kwot zabezpieczonych w planie remontowym na rok 2018. Podjęcie
uchwały.  
Prezes  Zarządu  Witold  Skrzypek  poinformował  zebranych  o  planowanym  przeniesieniu
kwoty  zabezpieczonej  w  planie  remontowym  2018  na  remont  krawężników  przy
ul. Jagiellońskiej 20A i malowania wnętrza i remontu posadzki (wymiana wykładziny) oraz
remont  instalacji  elektrycznych  piwnic  na  wykonanie  remontów  dachów  i  kominów



w budynkach znajdujących się  w zasobach Spółdzielni oraz malowanie klatkach schodowych
w budynku mieszkalnym Sikorskiego 15. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Uchwałę nr  19  podjęto jednogłośnie – 15 głosów za 

ad.4 Sprawy wniesione.
Prezes SM Witold Skrzypek poinformował o istniejących przepisach RODO a co za tym idzie
konieczności dostosowania się do nich w kwestii udzielania informacji drogą telefoniczną.
Zarząd rozważa możliwość wprowadzenia haseł dla lokatorów. 
Na  zakończenie  posiedzenia  pani  Jadwiga  Wszół  zaproponowała  utworzenie  kącika
zieleni/altany przed Domem Złotej Jesieni.

Innych spraw nie wniesiono, na tym posiedzenie zakończono.

        Anna Gryc Ewa Szarek

Sekretarz Rady Nadzorczej Przewodnicząca Rady Nadzorczej


